
 

Referat fra skolebestyrelsesmøde på Grøndalsvængets Skole 
18. juni 2018 kl. 16.30 – 20.00 

Sted: Islands Brygge kulturhus  

Deltagere: Stine, Dorte, Kitty, Tenna, Lisbeth, Marianne, Katrine, GF, FK, HO, MF 

Afbud: Camilla, Kitty, AHN, Ahmed, Janan, 

 

Emne (ansvarlig) Hvad skal vi udrette? Proces hvordan?) Tid Beslutning – hvem gør hvad? 
Formalia  
 

Følge og på og godkende referat 
 
 

 5 min Referat fra d. 31.5. udsendes sammen med referatet fra dette 
møde. 
 Til dagsordenen tilføjes punket: Indstillingsudvalg  
- tre forældrerepræsentanter til indstillingsudvalget for ansættelse 
af ny skoleleder skal udpeges af skolebestyrelsen. 
Dagsorden godkendes. 
 

Nyt fra elevråd 
 
 

Sikre at sager fra elevrådet 
bliver behandlet og evt. 
implementeret 

Elevrådsrepræsentanterne 
orienterer om emner 
behandlet i elevrådet 
 

10 min  
Punktet springes over, d både elevrådsrepræsentanter og -lærer er 
fraværende. 

2. kalkule  Gennemgang af skolens og 
KKFOéns økonomi.  

Drøftelse og orientering 
 
 

20 min HO orienterer. 
Skole 
Det tegner til, at vi overholder skolens budget uden problemer. 
Der er desværre en del færre elever indskrevet i kommende 0. 
klasse end budgetteret, men dette opvejes tildels af, at der i den 
første halvdel af året har været et mindreforbrug på vikarkontoen 
pga. mindre sygefravær. Der forbruges derudover mindre på løn til 
administration, da administrativ leder pr. august deles med anden 
skole i området. 
 
KKFO 
KKFOens kalkule peger mod at KKFOen går ud af 2018 med et 
mindreforbrug på omkring 300.000,-. Samtidig er der fra sidste år 



lavet en større opsparing til et interaktivt digitalt gulv i den nye 
bygning. 
 

Høringssvar 
skoledistrikter 

Behandling Drøftelse af ”what to do” 20 min  
Udkast til høringssvar behandles. Der er stor opbakning til 
holdningerne formuleret i udkastet, der overordnet set udtrykker 
skolebestyrelsens vision om, at skolen skal afspejle samfundet med 
en jævn fordeling af elever med forskellig social og etnisk baggrund. 
 Udkastet vedtages. 
 Det besluttes desuden at SB skal forsøge at få lokalpolitiker i tale - 
og meget gerne med som deltager til SB-møde. SB går i tænkeboks. 
 

 
Indstillingsudvalg 
 

Der skal peges på tre 
forældrevalgte medlemmer til 
indstillingsudvalget for 
ansættelse af ny skoleleder. 
 

  SB peger på følgende tre forældrerepræsentanter til 
indstillingsudvalget. 
 Stine Persson 
 Tenna Bering 
 Dorte Pedersen 
 

Byggesag Seneste informationer 
behandles.  

Status på genhusning og 
indflytning 

5 min  Der er ikke det store nyt siden sidst. Der er stadig forsinkelser, men 
overtagelse af idræts/musikhuset og boldbanen står lige for døren. 
 
Vi har endnu ikke fundet navne til de tre bygninger -
indskolingshuset, idræt/musik og den gamle bygning. 
SB foreslår at elevrådet står for en konkurrence på området og at 
der nedsættes dommerpanel. Ledelsen tager dette med til 
elevrådet.    
      

Eksamen 2019 Information om de nye regler  Drøftelse 
 
 

20 min  
GF orienterer om de nye regler omkring ændring på Folkeskolens 
prøver, der fremadrettet vil hedde ”eksamen” og hvor eleverne vil 
skulle bestå med et gennemsnit mindst på 02. 
 

Lukkedage i KKFOén  
 

Beslutning af 7 (9) lukkedage Drøftelse og beslutning  10 min  
Forældrerådet foreslår følgende dage: 
 Påske: 15., 16. og 17. april 2019 
 Jul: 26., 27. + 30. + 31. december 2019 
 
 SB bakker op om forslagene - hermed vedtaget. 



 

 
 

Nyt fra…. 
 
 

- Forældrene 
- Personalet 
- Ledelsen 
- KKFOén 

 

 10 min Forældrene 
Katrine spørger om skolens procedure for håndtering af fotos - fx 
taget på en lejrskole. Det besluttes at emnet forfølges af ledelsen 
og tages op på kommende SBmøde. 
 
SB har henvendt sig til Bispebjerg Lokaludvalg og har tilbudt dem en 
ekstern plads i SB. De er vendt tilbage og har takket ja tak.  
 
 Ledelsen 
 HO  
 I forbindelse med oprettelse af administrative fællesskaber har 
skolen valgt at indgå i en ny ansættelsesmodel ift skolens 
administrative leder i perioden op til. Claus vil fra august 2018 være 
i en delt stilling mellem Holbergskolen og Grøndalsvængets Skole. 
 

Eventuelt og næste 
møde. 

Næste møde  
Mødeplan aftales 

 5 min  
Tenna spørger ind til procedurerne omkring mobilfri skole. 
 HO orienterer om dette har været til drøftelse på to PU-møder og 
der er vedtaget meget konkrete procedurer. 
 
Næste møde: 
Lokalpolitiker 
GDPR vedr. fotos ved fx lejrskole 
 
 


